

Source	Translation
<p>Attention: Cottonwood Tree Removal & Restoration</p>	<p>请注意：棉白杨树的移除和恢复</p>
<p>In March and April of 2018, the City removed 14 of 30 identified cottonwood trees in Idylwood Park due to public safety concerns. Further tree removal is on hold due to an appeal process. Some areas of the park have limited access which is clearly marked with signage and fencing.</p>	<p>2018 年 3 月和 4 月，本市出于公共安全考虑，在 Idylwood 公园移除了已确认的 30 棵棉白杨树中的 14 棵。由于上诉程序，后续的树木移除工作暂时停止。该公园的部分地区已安装了明显的引导标识和围栏，限制出入。</p>
<p>Certified staff arborists conducted a visual tree risk assessment on all trees throughout the park. Factors considered for the risk assessment included tree health, defects, species, and location. Based on the tree risk assessments, thirty cottonwood trees were identified for removal. There is a tree restoration plan that includes 50-75 native mixed evergreen and deciduous trees, 55-75 native shrubs and 100+ ground cover plants.</p>	<p>经过认证的树木培育专家对公园内所有树木进行了可视化的树木风险评估。风险评估的考虑因素包括，树木的健康状况、缺陷、品种和位置。根据评估结果，有 30 棵棉白杨经确认需要移除。现在有一项树木恢复计划，其中包括 50-75 棵本地杂交常青树和落叶树、55-75 棵本地灌木及 100 余株地被植物。</p>
<p>Key Dates: Summer 2017 - Two separate large limb failures resulting in injury to a park patron and damage to private property. Certified staff arborist conducted visual tree risk assessment and identified trees in high use areas that needed to be removed. March 2018 - Clear and Grade Permit approved, SEPA exemption March & April 2018 - Tree removal began but is now on hold due to an appeal process</p>	<p>关键日期: 2017 年夏天 - 两根巨大的树枝从空中掉落，造成一名人员受伤和个人财产受损。经过认证的树木培育专家进行了可视化的树木风险评估，认定公园内使用率较高的地区需要移除树木。 2018 年 3 月 - 批准清除和分级许可，SEPA 豁免 2018 年 3 月和 4 月 - 树木移除工作开始，但现在由于上诉程序而暂时停止</p>
<p>Questions? Contact Dave Tucheck, dtucheck@redmond.gov, 425.556.2318</p>	<p>有疑问？请联系 Dave Tucheck, dtucheck@redmond.gov, 425. 556. 2318</p>
<p><i>Last modified date of 5/1/18</i></p>	<p>最后修改日期：2018 年 5 月 1 日</p>